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Møte i Planutvalget den 22. 3. 2018 
 
Som Stabekk beboer var undertegnede tilstede under rubrisert møte. 
 
Med forundring og vantro fikk vi høre at «Benkow Parken» ikke blir brukt mye. Hvor enn 
denne påstanden har sin opprinnelse er i grunnen likegyldig. Det som er faktum er at parken 
er til stor glede for beboerne i Bo- og Behandlingssenteret og beboere i nærheten for øvrig. 

Den er meget brukt. For der finnes det ikke bare benker der man kan sitte og hvile, der er 

det også bord hvor man kan sette fra seg et glass aller kopp med drikke. Der er det skygge 
for dem som ikke tåler for mye sol og varme. 
 
Samtidig ble det henvist til at beboerne av Bo- og Behandlingssenteret bruker mye 
Jernbaneveiens benker. Ja, det gjør de fordi det er der de har mulighet til både å «gå 
tur»  med rullator og hvile på benker inn i mellom. Imidlertid kan vel ikke påstås at 
Jernbaneveien er en trivelig vei å gå. Der raser togene forbi mot øst og vest bak en 
støyskjerm som ikke akkurat er noe oppløftende syn!  
 
Bo- og Behandlingssenterets beboere er langt fra de eneste som har stor glede av denne 
velstelte blomstrende «øy» på Stabekk. Gartneren fra kommunen steller parken med stor 
flid og omtanke og får mye ros fra  brukerne. I området Jernbaneveien/Gamle Drammensvei 
bor det mange eldre, gamle og enslige personer som bruker vår lille park som møtested på 
fine sommerdager og ettermiddager eller for å ta en liten pause til og fra nærbutikken.  
 

Ikke ta fra oss Benkow Parken vår! Den har faktisk en ytterst viktig funksjon i vårt 

umiddelbare nærområde. 
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